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Z A P I S N I K  

sa 2. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 

Održane dana 8. srpnja 2021. godine s početkom u 18:00 sati u Multimedijalnom centru Općine 

Kukljica. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović pozdravlja prisutne, otvara sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Kukljica, te daje riječ pročelniku Jedinstvenog upravnog odjela Josipu Burčulu 

da pojedinačnom prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika na današnjoj sjednici.  

 

Konstatira se da su na današnjoj sjednici prisutni sljedeći vijećnici:  

Ante Martinović, Luka Milić, Rajna Grzunov, Edison Boško, Milorad Košćica, Dragana Filipi 

i Ante Korčulanić.  

 

Osim gore navedenih vijećnika sjednici prisustvuje Marin Boško, općinski načelnik, Josip 

Burčul, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela te građani. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je prisutno sedam vijećnika, te da postoji potrebna 

većina za pravovaljano donošenje Odluka.  

 

Predsjednik vijeća predlaže sljedeći  

 

D N E V N I   R E D 

 

1. Verifikacija zapisnika sa konstituirajuće sjednice Općinskog vijeća. 

2. Donošenju Odluke o imenovanju Povjerenstva za Statut i poslovnik Općinskog vijeća 

Općine Kukljica. 

3. Donošenje Odluke o imenovanju vijeća za davanje koncesijskog odobrenja na području 

Općine Kukljica. 

4. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu javnih površina na 

području Općine Kukljica. 

5. Odluka o donošenju izmjena i dopuna Poslovnika o radu Općinskog vijeća Općine 

Kukljica. 

6. Donošenje Odluke o pokretanju izmjena akata Dječjeg vrtića Manulica. 

7. Donošenje Zaključka o povođenju nadzora nad financijskim poslovanjem Općine 

Kukljica putem neovisne revizijske kuće.  

8. Donošenje Odluke o naknadi troškova za rad vijećnicima Općinskog vijeća i njihovih 

radnih tijela. 

9. Donošenje Odluke o pripajanju društva Sabuša d.o.o. Kukljica društvu Otok Ugljan 

d.o.o. Preko. 

10. Donošenje Odluke o preuzimanju pokroviteljstva Općine za organizaciju proslave 

Gospe Snježne za dan 05.08.2021. 

11. Donošenje Zaključka o pokretanju postupka prijemu u službu komunalnog redara 

Općine Kukljica. 

12. Pitanja i odgovori. 

 

Nadalje, predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović predlaže nadopunu dnevnog reda sa 

jednom točkom i to na sljedeći način:  

12. točka dnevnog reda predlaže se Donošenje Odluke o utvrđivanju lokacije za postavljanje 

kontejnera za glomazni otpad, dok bi predložena točka 12. Pitanja i odgovori postala točka 13.  
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Predsjednik vijeća predloženu izmjenu i dopunu dnevnog reda daje na raspravu.  

Nitko se nije javio za raspravu, te predsjednik predloženu izmjenu dnevnog reda daje na 

usvajanje.  

Predložena izmjena usvojena jednoglasno (7 glasova za).  

 

Predsjednik vijeća predloženu dnevni red sa usvojenom izmjenom i dopunom daje na 

usvajanje.  

Dnevni red usvojen jednoglasno (7 glasova za).  

 

Ad. 1. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara prvu točku dnevnog reda verifikacija zapisnika sa 

konstituirajuće sjednice Općinskog vijeća održane dana 18. lipnja 2021. godine. 

Obzirom da prisutni vijećnici nisu imali primjedbe na sačinjeni zapisnik, isti se daje na 

verifikaciju. 

Zapisnik verificiran jednoglasno (7 glasova za). 

 

Ad. 2. 

Donošenje Odluke o izboru članova Povjerenstva za Statut i Poslovnik. 

Predsjednik općinskog vijeća konstatira da je pristigao prijedlog kluba vijećnika, koji predlažu 

da se u povjerenstvo imenuju:   

Ante Martinović, za predsjednika  

Rajna Grzunov, za članicu 

Luka Milić, za člana 

 

Predsjednik poziva vijećnike da iznesu prijedlog ukoliko ga imaju. Kako nije bilo drugih 

prijedloga, predsjednik vijeća daje prijedlog na usvajanje da se u Povjerenstvo za Statut i 

Poslovnik imenuju: Ante Martinović, za predsjednika, Rajna Grzunov, za članicu i Edison 

Boško, za člana 

Odluka usvojena jednoglasno (7 glasova za). 

 

Ad.3. 

Predsjednik otvara treću točku dnevnog reda donošenje odluke o imenovanju vijeća za davanje 

koncesijskog odobrenja na području Općine Kukljica. 

U ime kluba vijećnika predlagateljica Rajna Grzunov predlaže da se kao predstavnici Općine 

Kukljica imenuju. Ante Martinović, Rajna Grzunov i Edion Boško.  

 

Vijećnik Milorad Košćica daje drugi prijedlog kojim predlaže da se u vijeće za davanje 

koncesijskog odobrenja kao predstavnici općine imenuju: Ante Korčulanić, Dragana Filipi i 

Milorad Košćica.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća, da je na usvajanje pristigle prijedloge redoslijedom predlaganja.  

Daje se na usvajanje prijedlog da se u vijeća za davanje koncesijskog odobrenja na području 

Općine Kukljica, kao predstavnici općine imenuju:  

Ante Martinović 

Rajna Grzunov 

Edison Boško. 

Prijedlog usvojen sa 4 glasa za, 2 glasa protiv i 1 suzdržan. 
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Ad.4. 

Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu javnih površina na području 

Općine Kukljica. 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović ističe kako ga je na prijedlog ove izmjene 

odluke potaklo nezadovoljstvo mještana koji su korisnici javne površine za obavljanje svoje 

djelatnosti. Dalje navodi, kako je čitajući postojeću odluku uočio niz nepravilnosti tj. 

nelogičnosti prvenstveno u visini cijene zakupnine javne površine. Kao primjer navodi cijenu 

zakupa javne površine za postavljanje ugostiteljskih terasa koji plaćaju 35,00 kn/m2, dok 

zakupnik javne površine za postavu štanda za tu istu javnu površinu plaća cijenu od 600,00 

kn/m2. Nadalje, u svom izlaganju predsjednik posebno ističe kako općina ovakvom odlukom 

nema sluha za mještane koji po prvi puta otvaraju obrte kroz poticaj samozapošljavanja i ne 

daje im nikakve olakšice, a što je u drugim općinama i gradovima već davno ustaljena praksa.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća navodi kako nova odluka koja regulira zakup javne površine će 

biti na dnevnom redu jedne od nadolazećih sjednica vijeća, a u ovom trenu da bi se olakšala 

sezona mještanima koji kreću sa poduzetništvom predlaže da se u odredbe članka 31. i 32. 

odluke nadopuni stavak koji glasi:  

„Zakupnik javne površine  koji je korisnik poticaja za samozapošljavanje  a ima otvoren obrt 

ili pravnu osobu sa sjedištem na području Općine Kukljica, ostvaruje pravo na  popust na cijene 

zakupa javne površine iz članka 31. i 32. ove Odluke i to kako slijedi:  

1 godina 100% propisanog iznosa 

2 godina 90% propisanog iznosa 

3 godina 80% propisanog iznosa 

4 godina 70% propisanog iznosa 

5 godina 60% propisanog iznosa. 

Zakupnik pravo na popust iz prethodnog stavka ostvaruje dostavom izvatka iz obrtnog ili 

sudskog registra te preslikom Ugovora ili Odluke o dobivanju poticaja za samozapošljavanje.“  

 

Nakon rasprave vijećnika koji podržavaju da se u novu odluku o zakupu javne površine vodi 

računa o mještanima koji započinju svoj poduzetnički put i da im se olakša početak rada, 

predsjednik zatvara raspravu  i daje na usvajanje naprijed navedeni prijedlog da se nadopuni 

članak 31. i 32. Odluke sa popustom za korisnike poticaja za samozapošljavanje  a ima otvoren 

obrt ili pravnu osobu sa sjedištem na području Općine Kukljica. 

Prijedlog predsjednika Općinskog vijeća Ante Martinovića usvojen jednoglasno (7 glasova za). 

 

Ad.5. 

Predsjednik otvara petu točku dnevnog reda izmjene Poslovnika o radu Općinskog vijeća 

Općine Kukljica, te kao predlagatelj predmetnih izmjena prisutnim vijećnicima detaljno 

pojašnjava koje odredbe poslovnika se predlažu izmijeniti a sve u svrhu pružanja više slobode 

u komunikaciji vijećnika na sjednici vijeća kao i neka pitanja koja su ostala nedorečena 

odnosno ispuštena iz Poslovnika koji je trenutno na snazi.  

Obzirom da nije bilo dodatnih prijedloga, predsjednik daje na usvajanje Odluku o izmjenama 

i dopunama Poslovnika o radu Općinskog vijeća Općine Kukljica. 

Odluka usvojena sa 6 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan.  

 

Ad. 6. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara šestu točku dnevnog reda donošenje Odluke o pokretanju 

izmjena akata Dječjeg vrtića Manulica. Predlagatelj ove točke dnevnog reda je vijećnik Luka 

Milić koji ističe kako je na neki način sramota da jedino Općina Kukljica nema vrtić u trajanju 

10-to satnog programa te da se zbog toga naša djeca upisuju u vrtiće Općine Kali ili Preka.  
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Vijećnik Luka Milić u bitnom navodi kako po ovom pitanju treba raditi ažurno, te da smatra 

da niti jedna politička opcija u ovom vijeću ne bi trebala biti protiv ovakve odluke obzirom da 

su istu imali u svojim predizbornim programima. Nadalje, ističe kako se nada da će se požuriti 

cijela procedura te da će na jesen zaživiti produljeni boravak djece.  

Nakon kraće rasprave, predsjednik vijeća daje na usvajanje prijedlog Odluke o pokretanju 

izmjena akata Dječjeg vrtića Manulica. 

Odluka usvojena jednoglasno (7 glasova za). 

 

Ad.7. 

Donošenje Zaključka o povođenju nadzora nad financijskim poslovanjem Općine Kukljica 

putem neovisne revizijske kuće. Predsjednik riječ daje predlagateljici Rajni Grzunov.  

Vijećnica Rajna Grzunov detaljno obrazlaže prijedlog odluke o nadzoru financijskog 

poslovanja Općine Kukljica, te u bitnom navodi kako je ova odluka prvenstveno da vijećnici 

dobiju točnu sliku financija Općine Kukljica, što se događalo od zadnjeg nalaza Državne 

revizije 2018. godine do danas. Stoga, se predlaže  nadzora nad financijskim poslovanjem 

Općine Kukljica u periodu od 1. siječnja 2018. do 30. lipnja 2021. godine. Vijećnica, dalje 

ističe kako je Državna revizija u svom nalazu 2018. godine iznijela niz zamjerki koje su 

djelomično otklonjene, te je postavila upit jeli ovaj nalaz revizije bio na sjednici vijeća 

prethodnog saziva.  

Pročelnik je odgovorio je vijeće o nalazu iz 2018. godine raspravljalo na sjednici u rujnu 2018. 

godine.  

Općinski načelnik navodi kako se slaze sa prijedlogom, iako sredstva nisu planirana 

proračunom da će po istom zaključku postupiti, te odmah zatražiti ponude revizijskih kuće te 

o svemu izvijestiti Općinsko vijeće. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća napominje općinskom načelniku kako prilikom upućivanja 

predstavničkom tijelu proračuna, izmjena i dopuna proračuna i izvršenja proračuna, da isti 

materijal bude dostavljen i na petoj razini radi lakšeg praćenja.  

 

Predsjednik daje na donošenje zaključka o povođenju nadzora nad financijskim poslovanjem 

Općine Kukljica putem neovisne revizijske kuće u periodu od 1. siječnja 2018. do 30, lipnja 

2021. godine.  

Zaključak donesen jednoglasno (7 glasova za).  

 

Ad. 8. 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović otvara osmu točku dnevnog reda donošenje 

Odluke o naknadi troškova za rad vijećnicima Općinskog vijeća i njihovih radnih tijela. 

Predsjednik u svom obrazloženju ističe kako je ovu odluku nužno donijeti radi usklađenja sa 

izmjenama Zakona o jedinicama lokalne i područne (regionalne) samouprave iz prosinca 2020. 

godine.  

 

 

Predsjednik vijeća ističe kako je osobno za donošenje odluke o naknadama za rad vijećnika jer 

osobno smatra da se na taj način cijeni rad vijećnika koji ulaže u pripremu za sjednicu vijeća. 

Predsjednik vijeća ističe kako su se vijećnici Ante Martinović, Rajna Grzunov, Edison Boško 

i Lika Milić dogovorili da će cjelokupni iznos vijećničkih naknada uplaćivati u zajednički fond, 

čija sredstva će se koristiti po potrebi (donacije, socijalne pomoći potrebitima i dr.).   

Pozvao je i sve ostale vijećnike da se pridruže uplatama vijećničkih naknada u fond. 
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Nakon kraće rasprave vijećnika o prijedlogu odluke, kako nije bilo drugih prijedloga 

predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje prijedlog Odluke o naknadi troškova za rad 

vijećnicima Općinskog vijeća i njihovih radnih tijela. 

Odluka usvojena jednoglasno (7 glasova za). 

 

Ad.9. 

Donošenje Odluke o pripajanju društva Sabuša d.o.o. Kukljica društvu Otok Ugljan d.o.o. 

Preko. Predsjednik Općinskog vijeća riječ daje Općinskom načelniku Marinu Bošku koji je 

predlagatelj ove odluke.  

Općinski načelnik u svom izlaganju u bitnom navodi kako u Zadarskoj županiji postoji 7 

aglomeracija, a najbliža nama je aglomeracija Preko – Kali, te da smo mi jedino područje koje 

je ostalo samostalno, dakle koje se nije pridružilo nekom većem vodnom području. Da bi u 

buduće lakše mogli graditi infrastrukturu kroz fondove bila bi prednost udružit se na razni 

otoka sa društvom u Preku s kojim se već udružila i Općina Kali. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu, te se za riječ javila vijećnica Rajna Grzunov 

koja je citirala odredbe Zakona o trgovačkom društvu, a koje se odnose što je sve potrebno 

izraditi u postupku spajanja dvaju društava. Nadalje, vijećnica navodi kakao je za uopće voditi 

raspravu o ovakvoj odluci potrebno imati određene informacije i to: financijsko stanje društva, 

vrijednost imovine koja se prenosi, kakva prava ćemo imati u budućem društvu, u kom omjeru 

ćemo biti vlasnici i sl.  

 

Predsjednik Vijeća Ante Martinović upitao je vijećnike koji su ujedno i članovi Nadzornog 

odbora Sabuše d.o.o. Miloada Košćicu, Antu Korčulanića i Draganu Filipi jesu li o ovom 

pitanju raspravljali na Nadzornom odboru. Na što je vijećnik Milorad Košćica odgovorio kako 

se konkretno o tom pitanju nije raspravljalo osim na vijeću.  

 

Nadalje, predsjednik Ante Martinović  ističe nezadovoljstvo sa donošenjem ovakve odluke, jer 

iz iste proizlazi kako Općine Kukljica poklanja svoju infrastrukturu (vodu i kanalizaciju) 

Općini Preko, a da smo tu infrastrukturu mukotrpno gradili i razvijali, te navodi da tko je uopće 

sedam članova vijeća da odlučuje o takvom strateškom pitanju te da se ovo pitanje mora 

rješavati na zboru građana, da se čuje mišljenje ljudi koji vodu i kanalizaciju koriste i plaćaju. 

 

Vijećnica Rajna Grzunov predlaže da se odloži prijedlog ove odluke za neke buduće sjednice, 

a da se prije rasprave o istoj pripreme dokumenti iz Zakona o trgovačkim društvima koji su 

neophodni za adekvatnu raspravu o ovom pitanju a to su: podaci o imovini društva, obveze 

društva, godišnja financijska izvješća, izvješće revizije, draft ugovora o preuzimanju, dogovor 

o cijeni vode koju će plaćati naši mještani, pravni položaj Kukljice u tom novom društvu, tek 

kad dobijemo sve navedeno možemo dalje raspravljati o ovakvim pitanjima, uključujući i 

građane koji moraju sudjelovati u ovoj odluci.  

Prihvaća se prijedlog Rajne Grzunov, te predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović odlaže 

donošenje prijedloga odluke.  

 

Ad.10. 

Donošenje Odluke o preuzimanju pokroviteljstva Općine za organizaciju proslave Gospe 

Snježne za dan 05.08.2021., predsjednik Općinskog vijeća kao predlagatelj ove Odluke 

pojašnjava prisutnim vijećnicima kako bi razina organizacija mjesne fešte 500. obljetnice 

trebala izgledati i svake godine, a to nažalost nije slučaj. Predsjednik navodi kako imamo 

tradiciju koju moramo promovirati, a za koju nam se mnogi dive. Predsjednik Općinskog vijeća 

predlaže da Općinsko vijeće bude pokrovitelj proslave Gospe Snježne za dan 05.08.2021., da 
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Općina bude pokrovitelj u financijskom dijelu te da se organizira radna skupina koja će 

pripremiti proslavu fešte.  

 

Predsjednik vijeća ističe kako je svjestan da je vrijeme COVID-a i da je kratko vrijeme za 

organizaciju kakvu ovakva prigoda zaslužuje, ali je namjera da se napravi koliko je moguće, i 

da to postane uobičajeni način organizacije za sve buduće proslave ove manifestacije 

 

Prijedlog predsjednika vijeća Ante Martinovića dan na glasovanje, jednoglasno prihvaćen (7 

glasova za).   

 

Vijećnik Luka Milić napominje kako nije izvorno Gospe Snježna, već Gospe o Sniga. 

 

Ad. 11. 

Predsjednik otvara jedanaestu točku dnevnog reda donošenje zaključka o pokretanju postupka 

prijemu u službu komunalnog redara Općine Kukljica. 

Predsjednik Općinskog vijeća navodi kakao komunalno redarstvo ne je nešto što je neizbježno 

i da je sramotno da je jedna općina nema komunalnog redara i na taj način ne može provoditi 

odluke o komunalnom redu niti raditi red na površinama na području Općine Kukljica.  

Nadalje, ovim zaključkom ovo vijeće nalaže Općinskom načelniku Općine Kukljica donošenje 

Plana prijema u službu i putem pročelnika Jedinstvenog upravnog odjela provedbu natječajnog 

postupka za prijem službenika na radno mjesto komunalnog redara u Jedinstveni upravni odjel 

Općine Kukljica.  

 

Nakon kraće rasprave daje se na donošenje prijedlog zaključka o  pokretanju postupka prijemu 

u službu komunalnog redara Općine Kukljica. 

Zaključak donesen jednoglasno (7 glasova za). 

 

Ad. 12. 

Predsjednik otvara dvanaestu točku dnevnog reda donošenje Odluke o utvrđivanju lokacije za 

postavljanje kontejnera za glomazni otpad, te dalje navodi kako je pitanje glomaznog otpada 

na području Kukljice veliki problem jer Općina nije riješila to na adekvatan način. Kako na 

području Kukljice ne postoji kontejner za glomazni otpad isti završava po javnim površinama 

i okolišu.  

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović čita članak 35. Zakona o održivom 

gospodarenju otpada iz kojeg jasno proizlazi kako je izvršna vlast a to je Općinski načelnik 

dužan riješiti pitanje skupljanja i odvoza glomaznog otpada.  

 

Općinski načelnik slaže se da je pitanje glomaznog otpada problem, ali isto tako smatra da 

postavljanje kontejnera nije dobro rješenje jer taj kontejner treba kupiti, prazniti a to sve iz 

proračuna Općine.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović ističe kako smo imali organizirani odvoz 

komunalnog otpada od strane komunalnog poduzeća Sabuše II doo, koja je u svom vlasništvu 

imala kamion, ljude  i svu potrebnu opremu, ali da nam to nije bilo dobro, pa smo kamion 

prodali, a zbrinjavanje prepustili drugima. 

Prema tome, napominje vijećnik Ante Martinović, ne zanimaju ga sadašnji problemi koje 

načelnik spominje, već se poziva na zakon i zakonsku obavezu načelnika kao izvršne vlasti, da 

taj problem riješi. 
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Nakon rasprave vijećnici su mišljenja kako kontejner za glomazni otpad treba staviti pod ključ  

i video nadzor na adekvatnu lokaciju npr. bivši deponij, te jasno navesti u koje doba se 

glomazni otpad zaprima i na taj način će se spriječiti bacanje otpada od strane osoba koje 

nemaju nekretnine na području Kukljice.  

 

Predsjednik vijeća daje na usvajanje odluku kojom se nalaže izvršnoj vlasti Općine Kukljica 

da riješi obvezu odvojenog prikupljanja krupnog (glomaznog) komunalnog otpada na način da 

se utvrdi lokacija i na istoj postavi kontejner za prikupljanje takvog otpada.  

 

Odluka usvojena sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 suzdržan. 

 

Ad. 13. 

Pitanja i odgovori:  

 

Prije pitanja i odgovora predsjednik Općinskog vijeća predlaže da se za vijećnike kupe stolovi 

ili sjedalice sa klupicama kako bi prilikom održavanja sjednice vijećnici materijale mogli držati 

na stolu jer je jako teško pratiti radni materijal na ovakav način.  

Također, predlaže se nabaviti govornicu u MMC-u te izraditi oglasnu ploču od PVC materijala 

veličine 1X2 koja bi zamijenila postojeću ploču a na koju bi se izvjesile sve obavijesti za 

mještane u adekvatnom formatu. 

Općinski načelnik obvezao se izvršiti navedeno.  

 

Općinsko vijeće napuštaju vijećnici Ante Korčulanić, Dragana Filipi i Milorad Košćica.  

Vijeće broji 4 vijećnika, te i dalje ima potreban kvorum.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov postavila je upit dali Općina Kukljica ima registar imovine, te jeli 

donese Plan razvojnih programa kao i programi za spot, kulturu, socijalu. 

Pročelnik je odgovorio kako je sačinjen registar imovine, cesta, javnih površina, rasvjete, 

groblja, a što se tiče zgrada ta imovina vodi se u poslovnim knjigama općine. Što se tiče plana 

razvojnih programa i programa kulture, socijale, športa, obrazovanja, infrastrukture isti su 

doneseni te se objavljeni u Službenom glasniku u kojem je i objavljen proračun Općine 

Kukljica za 2021. godinu jer su isti sastavni dio proračuna.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov upitala je načelnika jeli se za financiranje udruga iz područja kulture 

provodi javni natječaj.  

Općinski načelnik odgovorio je kako se natječaj uvijek provodio osim 2020. i 2021. kad se bog 

COVID-a ne može znati hoće li se manifestacije održavati ili ne, te se udrugama ukoliko imaju 

neke aktivnosti novac dodjeljuje putem zamolbe do 5.000,00 kuna.  

 

Nije bilo daljnjih pitanja.  

 

Predsjednik konstatira da je dnevni red 2. sjednice iscrpljen i zaključuje sjednicu.  

 

Završeno u 21:19 sati.  

 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica.  

 

ZAPISNIČAR      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Josip Burčul                      Ante Martinović  

       


